

Real Name Registration on Pre-Paid SIM cards

Unregistered pre-paid SIM cards will be deactivated after 23 February 2023 according to the Office of the Communication Authority. To access OCBC Wing Hang Credit Limited (“the Company”) usual services and receive our notifications, please complete real-name registration with your telecommunications service provider or update another valid contact number (if any) in the Company’s record if you are using an unregistered pre-paid card number with us.

For any queries, please contact our branch staff or call OCBC Wing Hang Bank Limited 24-hour customer service hotline 3199 9188.

OCBC WING HANG CREDIT LIMITED

21 Feb 2023

電話儲值卡實名登記制

根據通訊事務管理局的新規例，未完成實名登記的電話儲值卡於 2023 年 2 月 23 日後將無法使用。如你在華僑永亨信用財務有限公司（「本公司」）的聯絡電話是未完成實名登記的儲值卡號碼，你需要透過電訊商完成實名登記，或以另一個可用的聯絡號碼 (如有) 更新我們的紀錄，才可繼續使用本公司日常服務及接收我們的通知。

如有任何查詢，請聯絡本公司職員或致電華僑永亨銀行有限公司 24 小時客戶服務熱線 3199 9188。

華僑永亨信用財務有限公司 謹啟

2023 年 2 月 21 日